
Referat fra styremøte 
 
 
Tid: Tirsdag 26.oktober kl.09.30 
Sted: Castellanus, CIENS 
Tilstede: Tone, Per Helmer, Rune R, Rune L, Jan-Inge, Anita (referent) 
 
 
 
Sak 1: Arkiv 
 
Tone kalte inn til styremøte for å vurdere hva som skal gjøres med BIL arkiv, bestående av 7-
8 permer. Ho har ikke plass til disse på kontoret sitt lenger.  
Styret vedtar at vi skal skanne permer, periode for periode, og deretter kaste papirene. OBIK 
fra nyere år legges ut i fellesareal. Jan-Inge, Rune R, Rune L og Per-Helmer tar seg av 
skanning. Tone, Rune L og Anita går gjennom digitalt arkiv for nyere år og sjekker om noe 
mangler. Viktige dokumenter er årsrapporter og referater. Rune R finner lagringsplass for 
digitale dokumenter. Frist for dette arbeidet er årsmøte i 2011. 
 
Sak 2: Julemiddag 
 
Vi har julemiddag for styret og gruppeledere (12 personer totalt) tirsdag 7.desember kl.17.00 
på YaYa’s i Industrigata, Majorstua. Anita sender ut invitasjon. 
 
Sak 3: Årsmøte for 2010 
 
Årsmøte blir 10. eller 17.februar. 
Forslag, rapporter, budsjett og regnskap må leveres innen 25.januar for å legges på nett. 
Vi har styremøte angående budsjett og regnskap i januar. 
Vareopptelling skjer i siste halvdel av desember, og rapport sendes til kasserer. 
 
 
 


